
Protokół Nr XLV 

sesji Rady Miejskiej w Szydłowie, która odbyła się w dniu 9 czerwca 2022 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Szydłów. 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 9 3 3 , a zakończyły o godz. 10 2 4 . 
W obradach sesji udział wzięło 13 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. Lista 
obecności radnych jest załącznikiem do protokołu. 

Ad. 1. 

Obrady X L V sesji RM otworzyła i przewodniczyła obradom Pani Katarzyna Skuza -
Przewodnicząca Rady Miejskiej, która przywitała Burmistrza Miasta i Gminy - Pana 
Andrzeja Tuza, Panią Zastępcę Skarbnika Annę Pytowską, radnych obecnych na 
sesji, radnego powiatowego Pana Michała Skotnickiego oraz pracowników UMiG. 
Wszyscy obecni radni w liczbie 13 zgłosili swoją obecność na obradach. 
Przewodnicząca stwierdziła quorum i rozpoczęła obrady RM w Szydłowie. 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła radnym proponowany porządek obrad 
XLV sesji RM: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji RM. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie między sesjami RM. 
6. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Szydłów za rok 2021. 
7. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2022 - 2033 -
projekt Nr XLV / 259/ 2022, 

- zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2022 rok - projekt Nr X L V / 260/ 2022, 
- ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Szydłów za udział w działaniach 
ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach - projekt 
Nr XLV /261 /2022 . 

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie obrad. 

Po przedstawieniu porządku obrad Przewodnicząca RM zwróciła się do 
radnych o zgłaszanie wniosków lub uwag co do zmiany lub uzupełnienia tegoż 
porządku obrad. Takie uwagi oraz wnioski nie zostały zgłoszone. W związku z czym 
poddała pod głosowanie jawne proponowany porządek obrad i porządek ten został 
przyjęty jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 
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Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do chwili rozpoczęcia sesji nie 
wpłynęły wnioski lub zastrzeżenia, co do treści protokołu z poprzedniej, tj. sesji 
Nr XLIV z dnia 12 maja 2022 r. i zwróciła się do radnych o zgłaszanie ustnych uwag 
do protokołów. Radni nie zgłosili takich wniosków i zastrzeżeń. W przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym, protokół z XLIV sesji RM zostały przyjęte jednogłośnie - 13 
głosów „za". 

Ad. 4. 

W trakcie obrad X L V sesji radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania: 
- radny Dawid Sobiegraj - wystosował prośbę o wykoszenie poboczy w Brzezinach 
przy drogach gminnych i powiatowych, poruszył również problem zniszczonej drogi 
Brzeziny - Rudki Małe, przez samochody ciężarowe, które nie powinny tamtędy 
poruszać się, 
- Przewodnicząca RM Katarzyna Skuza - skierowała pytanie do obecnego na 
obradach sesji radnego powiatowego - co z wykaszaniem dróg powiatowych? 
Radny Powiatowy Michał Skotnicki odpowiedział, że w dniu dzisiejszym Zarząd Dróg 
Powiatowych w Staszowie od miejscowości Gacki rozpoczął koszenie poboczy 
w gminie Szydłów. 

Ad. 5. 

W tym punkcie porządku obrad Burmistrz Miasta i Gminy Szydłów przywitał 
Przewodniczącą RM i szanowną Radę, a następnie złożył sprawozdanie z prac jakie 
miały miejsce w okresie między sesjami RM: 
- na zaproszenie Komendanta Powiatowego Straży Pożarnej uczestniczył 

w uroczystym apelu z okazji Dnia Strażaka, 
- uczestniczył w jubileuszu stulecia urodzin mieszkanki gminy Szydłów, 
- na zaproszenie starosty staszowskiego uczestniczył w podpisaniu umowy 

z wykonawcą na remont drogi powiatowej nr 0036T Gacki - Mokre na długości 4 km 
150 m o wartości 1 964 531 zł z R F R D w udziale 80%, 10% Gmina Szydłów i 10% 
Starostwo Powiatowe w Staszowie, 

- w dniu 20 maja br. w starostwie staszowskim uczestniczył w posiedzenie Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku oraz Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, 

- w Busku-Zdroju odbył się konwent wójtów i burmistrzów województwa 
świętokrzyskiego, w którym brał udział, 

- gościł w UMiG Szydłów pracownika Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 
Polskie - Dyrektora Zarządu Zlewni w Sandomierzu, z którym omawiał sprawy 
dotyczące naszej gminy, między innymi oczyszczanie cieków wodnych na terenie 
gminy Szydłów, 

- 4 czerwca br. brał udział w uroczystych obchodach 100-lecia Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Szydłowie, 

- odbyło się podpisanie umów z wykonawcami w ramach I edycji Rządowego 
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Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Wybrane zostały dwie 
firmy: Przedsiębiorstwo Drogowe Sp. z o.o. Dylmex-lnwestycje Sp.k. ze Staszowa i 
Zakład Remontowo-Budowlany „DARBUD" z Kłody. Realizowane będzie 12 
odcinków dróg o długości ok. 6,2 km na kwotę ponad 3 min 400 tys. złotych, 

- podpisana została również umowa z wykonawcami na „Rozbudowę oczyszczalni 
ścieków w miejscowości Gacki" w systemie zaprojektuj i wybuduj. Wybrane firmy to: 
Przedsiębiorstwo Budowlano-lnżynieryjne „ADMA" Sp. z o. o. w Staszowie (lider) 
i „ADMA" Zakład Remontowo-Budowlany Marian Adamczyk w Staszowie (partner), 

- Gmina Szydłów pozyskała w ramach II edycji Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych środki w wysokości 9 min 925 tys. na: budowę 
przedszkola w Szydłowie - 7 225 000 złotych oraz na poprawę efektywności 
energetycznej budynków znajdujących się na terenie gminy Szydłów - 2 700 000 
złotych, 

- odbyły się na terenie gminy Szydłów trzy konkursy na dyrektorów placówek 
oświatowych. Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Solcu została Pani Janina Czapla, 
Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Szydłowie - Pani Krystyna Żmuda i Dyrektorem 
Publicznego Przedszkola w Szydłowie - Pani Danuta Rak, 

- zakończyło się uzupełnianie dróg wewnętrznych gminy Szydłów w ramach 
Funduszu Sołeckiego. 

Ad. 6. 

Kolejnym punktem sesji Rady Miejskiej było przedstawienie Raportu o stanie 
Gminy Szydłów za rok 2021. Burmistrz Miasta i Gminy Andrzej Tuz poinformował 
wszystkich, że raport ten został przedstawiony Przewodniczącej RM oraz radnym 
Rady Miejskiej w Szydłowie, jak również zamieszczony został na stronie UMiG do 
zapoznania się dla wszystkich zainteresowanych. Na następnej sesji Rady Miejskiej 
odbędzie się debata nad raportem o stanie gminy, a Burmistrz odpowie na wszystkie 
zadane pytania odnośnie przedstawionego raportu. 

Ad. 7. 

Kolejnym punktem obrad na sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Szydłów na lata 2022 - 2033. Projekt ten przedstawiła Zastępca Skarbnika Gminy 
Szydłów Pani Anna Pytowska. 
W załączniku Nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2033 
wprowadzone zmiany wynikają ze zmian wprowadzonych do budżetu Gminy na 2022 
rok. 
Dochody ogółem wynoszą 33.346.996,59 zł. 
Po stronie wydatków zmiany są wynikiem wprowadzonych zmian po stronie 
dochodów oraz przesunięciami wewnątrz wydatków. Wydatki ogółem wynoszą -
40.516.871,89 zł. 
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W wyniku wprowadzonych zmian, planowany deficyt budżetowy wynosi 
7.169.875,30 zł. 
Planowany deficyt zostanie pokryty przychodami, pochodzącymi z: 
- z kredytów - 3.500.000,00 zł, 
- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych 
ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu - 3.491.875,30 zł, 

- wolnych środków - 178.000,00 zł. 
Przychody na rok 2022 wynoszą 7.969.875,30 zł, a rozchody 800.000,00 zł. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XLV/ 259/ 2022 
(o treści jak w załączeniu) 

Następnym punktem obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2022 rok, który to 
projekt uchwały przedstawiła Zastępca Skarbnika Gminy Szydłów - Pani Anna 
Pytowska. 
Dochody budżetowe zostały zwiększone o kwotę 356.641,11 zł. 
Po stronie dochodów wprowadza się następujące zmiany: 
- w dziale 750 - Administracja publiczna - zwiększono dochody o kwotę 1.148,11 zł. 
tytułem nadanie numeru P E S E L na wniosek w związku z konfliktem na Ukrainie, 
- w dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - zwiększono 
dochody o kwotę 40.480,00 zł na wypłatę świadczeń pieniężnych każdemu 
podmiotowi, w szczególności osobie fizycznej prowadzącej gospodarstwo domowe, 
który zapewni zakwaterowanie i wyżywienie obywatelom Ukrainy, 
- w dziale 758 - Różne rozliczenia - zwiększono dochody z tytułu zwiększenia 
oświatowej subwencji ogólnej na 2022 rok o kwotę 108.953,00 zł, 
- w dziale 852 - Pomoc społeczna, rozdział Pomoc dla cudzoziemców - zwiększono 
dochody o kwotę 3.060,00 zł na wypłatę jednorazowego świadczenia pieniężnego 
w wysokości 300,00 zł na osobę, przeznaczonego na utrzymanie, w szczególności 
na pokrycie wydatków na żywność, odzież, obuwie, środki higieny osobistej oraz 
opłaty mieszkaniowe. W rozdziale Pozostała działalność zwiększono dochody 
o kwotę 3.000,00 zł na wypłatę zasiłku celowego - posiłek dla dzieci z Ukrainy, 
- w dziale 855 - Rodzina, rozdziale Pozostała działalność - zwiększono dochody 
o kwotę 14.000,00 zł na wypłatę świadczeń rodzinnych dla rodzin z Ukrainy. 
- w dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększono dochody: 

- na podstawie porozumienia z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Kielcach o kwotę 14.000,00 zł na realizację programu 
„Czyste powietrze", 

- na podstawie umowy dotacji nr 1/OŚ/22 z dnia 24 maja 2022 r. z Powiatem 
Staszowskim na zadanie pn. Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu 
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gminy Szydłów w 2022 r." o kwotę 6.410,00 zł, 
- z tytułu refundacji wydatków z realizacji zadania pn." Kompleksowa rewitalizacja 

wyznaczonego obszaru na terenie gminy Szydłów w celu zapewnienia wysokiej 
jakości życia mieszkańców" o kwotę 165.590,00 zł. 

Dochody budżetowe po zmianach wynoszą 33.346.996,59 zł. 
Wydatki budżetowe zostały zwiększone o kwotę 474.141,11 zł, a zmniejszone 
0 kwotę 117.500,00 zł. 
Po stronie wydatków zmiany są wynikiem zmian wprowadzonych po stronie 
dochodów oraz dokonaniem przeniesień między działami i paragrafami: 
- w dziale 600 - Transport i łączność - zmniejszono wydatki o kwotę 30.000,00 zł. 

W załączniku „Zadania inwestycyjne roczne w 2022 roku" wykreślono zadanie 
inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi w miejscowości Szydłów nr ew. działki 2503/1, 
2503/2, 2504", 

- w dziale 750 - Administracja publiczna - zwiększono wydatki o kwotę 67.148,11 zł, 
a zmniejszono o kwotę 17.000,00 zł, 

- w dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - zwiększono 
wydatki o kwotę 114.480,00 zł, a zmniejszono o kwotę 30.000,00 zł. W dziale tym 
zabezpieczono środki na dofinansowanie zakupu łodzi motorowej dla O S P 
Korytnica, na wypłatę ekwiwalentu dla strażaków ratowników za udział 
w szkoleniach i działaniach ratowniczych oraz na wypłatę świadczeń pieniężnych. 

- w dziale 801 - Oświata i wychowanie - zwiększono wydatki o kwotę 258.453,00 zł, 
a zmniejszono o kwotę 40.500,00 zł. Zabezpieczono środki na wydatki bieżące 
szkół oraz wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne roczne pn. „Przebudowa 
systemu odwodnienia powierzchniowego przy Szkole Podstawowej w Szydłowie". 

- w dziale 852 - Pomoc społeczna - zwiększono wydatki o kwotę 6.060,00 zł na 
wypłatę świadczeń społecznych, 

- w dziale 855 - Rodzina - zwiększono wydatki o kwotę 14.000,00 zł na wypłatę 
zasiłków rodzinnych, 

- w dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększono wydatki 
o kwotę 14.000,00 zł na realizację zadań bieżących. Dokonano przesunięcia 
środków własnych na realizację zadania pn. „Usuwanie wyrobów zawierających 
azbest z terenu gminy Szydłów w 2022 r.", a wprowadzono środki z Powiatu. 

Wydatki po zmianach wynoszą 40.516.871,89 zł. 
Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 

1 w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XLV/ 260/ 2022 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad na sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Szydłów za udział 
w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach, 
który przedstawił pracownik UMiG - Pan Sylwester Celejowski. 
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Zgodnie z art. 15 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych 
strażach pożarnych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2490) - strażak ratownik O S P , który 
uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 
otrzymuje, niezależnie od otrzymywanego wynagrodzenia, ekwiwalent pieniężny. 

Wysokość ekwiwalentu pieniężnego ustalają, nie rzadziej raz na 2 lata rady 
gmin w drodze uchwały. Wysokość ekwiwalentu pieniężnego nie może przekraczać 
1/175 przeciętnego wynagrodzenia brutto, ogłoszonego przez Prezesa Głównego 
Urzędu Statystycznego w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor 
Polski" na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy z dnia 17 grudnia 1998 r. o emeryturach 
i rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych (jednolity tekst Dz. U. z 2022 r. poz. 
504) przed dniem ustalenia ekwiwalentu pieniężnego, naliczanego za każdą 
rozpoczętą godzinę od zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej. 
Ekwiwalent pieniężny jest wypłacany z budżetu Miasta i Gminy Szydłów. 

Biorąc pod uwagę fakt, że z dniem 1-go stycznia 2022 r. uchylony został 
art. 28 ustawy o ochronie przeciwpożarowej stanowiący podstawę prawną 
dotychczas obowiązującej uchwały z 2018 r. (Uchwała Nr XLVI I / 287/ 2018 Rady 
Gminy Szydłów z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie wysokości i zasad wypłaty 
ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych), organ 
gminy nadał moc wsteczną wejścia w życie niniejszej uchwały, korzystając 
z dyspozycji art. 5 ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych 
i niektórych innych aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych. 
Projekt uchwały zawiera propozycję przyjęcia następujących stawek ekwiwalentu 
pieniężnego przysługującego strażakom ratownikom ochotniczych straży pożarnych 
z terenu Gminy Szydłów, którzy uczestniczyli w działaniach ratowniczych, akcjach 
ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach: 
1) 20,00 zł (słownie dwadzieścia złotych, 00/100) za każdą rozpoczętą godzinę 
udziału w działaniach ratowniczych lub akcjach ratowniczych, (było 17 zł), 
2) 10,00 zł (słownie dziesięć złotych, 00/100) za każdą rozpoczętą godzinę udziału 

w szkoleniach lub ćwiczeniach, (było 5 zł). 
Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 

i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 3 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XLV/ 261/ 2022 
(o treści jak w załączeniu) 

Ad. 8. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Andrzej Tuz: 
- wykaszanie poboczy przy drogach gminnych - będzie to obecnie wykonywane, 
ponieważ do chwili obecnej sprzęt do tego używany był w naprawie. Odnośnie 
drugiej sprawy, dotyczącej drogi z Brzezin w kierunku Rudek Małych, to sprawa ta 
zostanie przeanalizowana przez pracowników UMiG i zostaną powzięte odpowiednie 
kroki. 
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Ad. 9. 

W punkcie wolne wnioski i informacje jako pierwszy głos zabrała sołtys Korytnicy -
Pani Wiesława Krześ, która poinformowała, że w dniach 8 i 9 czerwca br. dzieci 
z miejscowości Korytnica nie zostały dowiezione do szkół ponadpodstawowych przez 
P K S Staszów. Zaapelowała również o pomoc do obecnego na sesji radnego Rady 
Powiatu w rozwiązaniu problemu wynikającego z planowanej przez P K S Staszów od 
1 lipca br. likwidacji jedynego połączenia na trasie Korytnica - Staszów, które stanowi 
jedyny sposób dotarcia do pracy osób dojeżdżających, a nie mających własnego 
środka transportu. Do apelu pani Sołtys Korytnicy dołączyła również sołtys 
Kotuszowa - Pani Wanda Niedbała. 
Radny Łukasz Gondek zgłosił prośbę o wykoszenie poboczy przy drodze 
wojewódzkiej Szydłów - Raków. 
Radny Leszek Wójcik zwrócił się do kierownika referatu gospodarki komunalnej -
Pani Anny Suchorowskiej, z prośbą o interwencję w sprawie oderwanej skarpy przy 
skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej i drogi na Sachalin. 
Sołtys Brzezin - Pani Ewa Stolarska, zgłosiła iż w ciągu ostatnich dwóch dni brak 
było busa, który odebrałby dzieci z Brzezin dojeżdżające do szkoły w Szydłowie. 
Burmistrz udzielił odpowiedzi na zgłoszone informacje: 
- w sprawie połączenia P K S i dowożenia dzieci do szkół - odbędzie planowane 
spotkanie z Prezesem P K S Staszów, na którym zostanie poruszona kwestia dojazdu 
dzieci do szkoły na mocy zawartego porozumienia w starostwie, z którego P K S 
powinien wywiązywać się, oraz zamiany w okresie wakacji pojazdu obsługującego 
istniejącego połączenia na mniejszy pojazd typu „bus". Gmina zwróci się również do 
Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie takich połączeń. Burmistrz poprosił 
także o informowanie go o każdorazowym zaistnieniu takiej sytuacji, kiedy dzieci nie 
mogły dojechać do szkoły, ponieważ będzie mógł wtedy od razu zareagować, 
- sprawa wykaszania dróg wojewódzkich będzie zgłoszona do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich. 
Burmistrz poinformował radnych, że w dniu 7 czerwca br. gościł w naszej gminie 
Członka Zarządu Województwa Świętokrzyskiego - Pana Tomasza Jamkę. Oglądał 
on drogi wojewódzkie na terenie naszej gminy i zostały mu przedstawione wszystkie 
problemy z nimi związane. Rozmowy dotyczyły również przejścia dla pieszych przy 
powstającym parku na ulicy Kieleckiej, które ma być oświetlone oraz drogi 
wojewódzkiej od ulicy Soleckiej do miejscowości Solec, która wymaga remontu. 
Radny Zbigniew Głogowski skierował pytanie do radnego powiatowego - Pana 
Michała Skotnickiego, w sprawie przepustu na ulicy Kazimierza Wielkiego, na 
wysokości posesji nr 75. Po ostatniej interwencji na sesji RM radnego Roberta 
Prostaka pojawiły się służby z Powiatowego Zarządu Dróg w Staszowie, które 
„teoretycznie" poprawiły tenże przepust, co w efekcie nie przyniosło pozytywnego 
skutku, ponieważ przejazd w tym miejscu nie wygląda wcale lepiej. 
Radny Damian Karwata skierował do Burmistrza prośbę o wycięcie krzewów i zarośli 
przy drodze, na którą w ramach funduszu sołeckiego został nawieziony kamieniem, 
a którą nie można przejechać ponieważ zarośla powodują zwężenie drogi. 
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Radny Rady Powiatu - Pan Michał Skotnicki w odpowiedzi na zadane pytania, 
poinformował, że połączenia P K S są likwidowane ze względu na ich nieopłacalność. 
W pewnym czasie były zapewnienia rządu o dofinansowaniach dla publicznego 
transportu, ale pozostało to nie rozwiązane do chwili obecnej. Problem ten zostanie 
zgłoszony przez radnego, aby zamienić tabor P K S z dużych autobusów na mniejsze 
busy i pozostawić połączenie. Sprawa przepustu na ulicy Kazimierza Wielkiego 
wymaga generalnego remontu, który może kosztować nawet 300 tys. zł. Będzie 
skierowany wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych w Staszowie aby takie środki 
zostały zaplanowane, ale w chwili obecnej ich nie ma. Radny poinformował też, że 
powiat staszowski otrzymał duże środki z programu Polski Ład, z których między 
innymi wyremontowana zostanie droga z Kurozwęk do Korytnicy. Zapewnił również, 
że zostanie wyremontowane przejście dla pieszych na drodze powiatowej 
w Brzezinach, a obecnie rozpoczął się remont drogi Gacki - Mokre. Podziękował za 
wsparcie finansowe udzielone przez Gminę Szydłów Szpitalowi Powiatowemu 
w Staszowie, który służy wszystkim mieszkańcom powiatu. Na koniec wspomniał, 
aby Burmistrz poruszył problem likwidowanych połączeń P K S na najbliższym 
konwencie wójtów i burmistrzów. 

Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad sesji został 
w pełni zrealizowany i dokonała zamknięcia obrad X L V sesji Rady Miejskiej 
w Szydłowie. 

Protokołowała 

Beata Nowińska 
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